

Protokoll fört vid styrelsemöte i Springerklubbens huvudstyrelse 2017 02 21

Närvaro: Gunnar Petersson, Barbro Collin, Kerstin Johansson,
Peter Lanning, Birgitta Pettersson, AnnMarie Skansen
från § 25 12 AnnSofie Öhman

Frånvaro: Ida Lindgren, Marica Teir

§ 25.1 **Mötets öppnande**

Gunnar förklarade mötet öppnat.

§ 25.2 **Val av justeringsman att jämte ordförande justera protokollet**

Peter valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 25.3 **Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor**

Dagordningen fastställdes

§ 25.4 **Föregående protokoll (2017 02 09)**

§ 25.5 **Inkommande post Kvarstående punkter**

22.5.1.11 Information SKKs organisationsutredning samt enkät
Uppdraget bordläggs

24.5.2.1 Ansökan om bidrag My Dog
Uppdraget är slutfört

25.5.1 **Inkommande post SSRK vecka 45-**

25.5.1.1 Utbildning föreningsteknik SKK
Styrelsen uppdrar Barbro att skicka detta till
lokalavdelningarna

25.5.1.2 **Nya styrelseuppgifter till SKK**
Styrelsen uppdrar Barbro att skicka in dessa efter FM

25 5 2 **Övrig post**

§ 25.6 **Ordförande**

§ 25.7 **Sekreteraren Kvarstående punkter**

20.17.1 Sponsring BPH
Uppdraget är slutfört

§ 25.8 **Kassören Nya punkter**

25.8.1 **Ekonomisk redovisning**
Aktuella månadsrapporter är utskickade till styrelsen.

- § 25.9 **Utställningsansvarig**
Kvarstående punkter
- 22.9.1 **Jaktprovsresultat mm**
Kerstin föreslår att aktuella datafiler köps in till en kostnad av 2000:-
Styrelsen beslutar att Kerstin köper datafilerna
- 22.9.2 **Delsponsring av lunch vid Club Show**
En viss sponsring av luchen vid Club Show är inlagd i budgetplanen för Club Show 2017
- 22.9.3 **Sponsring BrattPets**
Uppdraget kvarstår
- § 25.10 **Avelsansvarig**
Nya punkter
- 25.11.1 **SSRKs avelskonferans**
Birgitta rapporterade från SSRKs avelskonferans 18-19/3.
- § 25.11 **Jaktansvarig**
- § 25.12 **Övriga funktionärer**
- § 25.13 **Lokalavdelningarna**
Nya punkter
- 25.13.1 **Lokalavdelning Nedre Norra**
Nedre Norra har rapporterat att avdelningen inte fått någon ny styrelse på årsmötet. Årsmötet uttryckte en önskan att bli hopslagna med Västerbotten/Norrboten.
Styrelsen beslutar att Gunnar tar kontakt med V/N
- 25.13.2 **Lokalavdelningarnas årsmöten**
Samtliga lokalavdelningar har nu haft sina årsmöten
Det fattas idag delegater från 2 avdelningar
- § 25.14 **Springertidningen och hemsidan**
- § 25.15 **RAS**
Nya punkter
- 25.15.1 **RAS**
Arbetet med RAS fortskrider och beräknas vara klart detta halvår.
JIS måste komplettera sitt RAS så att det har samma tidsperiod som Springerklubbens
- § 25.16 **Fullmäktige**
Kvarstående punkter
- 21.16.1 **Fullmäktigehandlingar 2017**
Barbro och Gunnar skickar ut ett förslag på verksamhetsplan för godkännande av styrelsen.
Budgetplanen gicks igenom och ska fastställas efter vissa justeringar
Handlingarna ska vara delegaterna tillhanda 3/3

§ 25.17 **Övriga frågor**

§ 25.18 **Nästa möte**

Nästa möte blir ett telefonmöte tisdag 9/3 kl 18.00

§ 25.19 **Mötets avslutande**

Gunnar tackade de närvarande och avslutade mötet

Vid protokollet

Barbro Collin

Justeras

Justeras

Gunnar Petersson

Peter Lanning